
Wednesday, 10 January 2024


Tølløse Lokalforum - Bestyrelsesmøde 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 07.11.23 
Følgende deltog i mødet: Flemming, Ditte, Frank, Jakob, Kjeld, MArtin, Mette og 

Tine. Referatet blev godkendt af alle deltagere. 

2. Status regnskab 
Kjeld gennemgik som vanligt regnskaberne. Der er blevet erhvervet huller til 

flagalléen. Desuden er der købt en gave til Brugsen - en statuette. Kassen har for 

nuværende et overskud på 33.000, men modtager 28.000 midt januar fra Holbæk 

kommune. Regnskaberne er lidt forskudte, da lokalforums regnskabsår løber 

1/7-30/6. 

3. Evaluering af juletræstænding søndag den 26. november 2023 
Kæmpe succes igen. Det drøftedes hvorvidt Sejergårdsskolens kor/orkester bør 

flyttes op til trappen igen eller om der måske kan bygges en scene til dem - og andre 

optrædener, nu pladsen udvides. Måske mere kakao og mere børneunderholdning 

ved Ulrik næste år. Der behøves lidt mindre tid til opstilling næste år. 

4. Status på affaldsindsamling 2024 i uge 15 fra den 8. til 14. april 2024 
Mødes 0900, ruter, poser og opsamlere uddeles. Der plejer at dukke 30-40 

mennesker op. Lidt flere deltagere ville være super. Brugsen spørges, om reklame i 

karusellen kan opsættes i tiden op til - der reklameres desuden som vanligt i avisen, 

på Facebook osv. 

5. Status på arbejdet med byrummene 
Bytorvet: Der kommer et lille legeområde med mulighed for ophold for alle aldre, 

foodtrucksalg, markedsplads, cafemiljø, etc. En rød tråd mellem Mostparken (som 

bygger klods op til Loop) og bymidten ønskes. Brugsen, samt en gruppe forskellige 

personer med gode ideer, inviteres til møde 7/2 med Holbæk kommune, samt 

relevante lokalpolitikere. 

6. Status på trafikforholdene i Tølløse 
Holbæk kommune har mistet to medarbejdere på trafikfronten. Derfor går det lidt 

langsomt. Intet nyt i sagen. 
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7. Status på Tølløse by 150-års jubilæum 
30/12-24 er 150-årsdagen for Tølløse som jernbaneby. Festen skal vare 1 år og 1 

dag. Møde ultimo november; kontakt med Dsb, modeljernbanemand, fotograf, 

kongen inviteres, borgmester inddrages. Gryden koges videre.  

8. Velkomstarrangement for nye borgere i Tølløse by 
Invitation til tilflyttere fra ’22-’23 ønskes udsendt. Tidligere har man givet et måltid 

mad, haft fællesskabet og lokalhistorisk forening indover. Vender retur med mere 

konkret info ved næste bestyrelsesmøde.  

9. Info fra Fællesmøde med Holbæk Kommunes 18 lokalfora 
Hvordan får man indbyggere på kanten af livet (ensomhed, arbejdsløse osv) med i 

fællesskabet og anden frivillig gruppe? Jyderup er frontløbere i fht. hvad der lykkes 

for dem af aktiviteter, frivillige foreninger, madspildsuddeling, busser til holbæk for de 

unge, der skal til sodavandsdisko, etc. Biogasanlæg diskuteredes, hvilket 

lokalområderne havde takket blankt nej til.  

10.Evt. 
29/1 møde om ny kultur- og fritidspolitik arrangeret af Holbæk kommune. 

Gave fra Sparekassen Sjælland kunne være en vandsten til pladsen nede foran 

sparekassen, som således bliver en del af det nye torv. 

Lånte cykler flyder i hele byen. Kan man gøre noget forebyggende, blev der 

foreslået? Feks en kampagne for byens unge om ‘dit og mit’. Alternativt kunne man 

som løsning samle cyklerne sammen og stille dem ved feks togstationen/

brandstationen, hvor folk så kan komme at lede efter en bortkommet jernhest.
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